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BEHEERRAAD 

VERSLAG VERGADERING 27 maart 2014 

  

Aanwezig: Mia Daemen, Imelda Debodt, Rita Dekerk, Reinhilde Delcroix, Sara Gernaey, Lydia 
Hoskens, Marian Pay, Caroline Teugels, Els Uytterhoeven, Marjon Van Moorsel, Rik Verhaeghe 
(voorzitter). 
Verontschuldigd: Ria Arits, Bodil Bajwa, Jean-Pierre Maeyens, Annemieke Wiersema. 
Personeel: Annemie Pijcke (secretaris). 
 
 
1. Verslag vorige vergadering 

 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
 
2. Werkingsverslag 2013 

 
Dit is het laatste werkingsverslag dat nog is gestructureerd volgens het ondertussen afgelopen 
Cultuurbeleidsplan 2007-2013.  
Voor het werkingsverslag 2014 neemt de bibliothecaris zich voor om het minder als een 
opsomming voor te stellen, en een meer thematische aanpak te hanteren waarbij de cijfers en 
foto’s worden geïntegreerd 
 
De markante elementen van Werkingsverslag 2013 worden overlopen. Daarbij worden volgende 
opmerkingen geopperd: 

• Vertelzetel op woensdagnamiddag: Misschien later te programmeren, na het middagdutje 
van de kleintjes? Ook eens checken om hoe laat het kleuterturnen afloopt. 

• Tip in verband met de dienstverlening: Vermeld in de attenderingsmail het lezersnummer; 
dat maakt het voor de klanten makkelijker om hun materialen online te verlengen. 

• Het invoeren van lidgeld had duidelijk geen weerslag op het aantal leden. Op enkele 
uitzonderingen na betalen de volwassenen zonder problemen de 5 €.  

• We merken wel dat het aantal Hoeilanders stilaan afneemt. Een kwart van de nieuwe 
inschrijvingen woont in Overijse. Daar is de bib ‘complementair’ aan de onze: minder 
vraaggericht, meer klemtoon op literatuur, sterk in non-fictie, beperkt aanbod voor de 
jeugd. Er wordt gevraagd of in Overijse ook veel Hoeilanders ingeschreven zijn (na te 
vragen). 

• Een feit blijft dat wij moeilijk voor het aantal actieve leners aan het Vlaamse gemiddelde van 
30% van het aantal inwoners geraken wegens het hoge aandeel anderstaligen. Er worden 
inspanningen gedaan om die doelgroep te bereiken: zie Strategische Doelstelling 5 in 
verband met communicatie, zie ook de samenwerking met CVO, de collectie ‘Nederlands 
Leren’, maar het blijft een lastige uitdaging. 

 
De bibraad vraagt naar een overzicht van de inkomsten uit lidgelden en boetes. 
 
Het werkingsverslag 2013 wordt goedgekeurd. 
 
 
3. Actieplan 2014 
 
Dit is gestructureerd volgens het gemeentelijk meerjarenplan 2014-2019. Enkel de doelstellingen 
waarbij de bib betrokken is, zijn eruit gelicht. Deze worden geconcretiseerd door de actiepunten die 
voor 2014 worden voorgesteld. Omdat een groot deel van de werking bestaat uit het verder zetten 
van wat we de vorige jaren deden, zijn de nieuwe acties in het groen gezet. 
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De nieuwe acties voor 2014: 
 

• Het inrichten van een voorleeshoek: Het is nog wachten op de gordijnrail die op maat wordt 
gemaakt. Vermoedelijk klaar in mei. Het gordijn wordt enkel gehangen als er een 
voorleesactiviteit is. 

• Werking met de voorleesvrijwilligers: In mei komt een vergadering met de huidige en 
kandidaat voorlezers om te bekijken hoe onze activiteiten kunnen uitgebreid worden, evt 
voor de kinderen die nog niet naar school gaan. 

• Ombouwen van onze collectie ‘Nederlands Leren’ tot een ‘Taalpunt’, met opleiding voor het 
bibteam, aangepaste picto’s en meertalige promotie. Er wordt gesuggereerd om het OCMW 
hierbij te betrekken. 

• Herinrichting van de computerruimte: zie verder in dit verslag. 
• Start van de Zadenbib: zie verder in dit verslag. 
• Deelname aan een regionaal project rond het gebruik van een tablet in de bib. 
• Medewerking aan een evenement van de Cultuurraad rond de Groote Oorlog. 
• Overstap naar Bibliotheekportalen en MijnBibliotheek. 

 
Het actieplan 2014 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
 
4. Zadenbib: stand van zaken 

 
Samen met 17 andere Vlaamse bibliotheken zijn we ongeveer klaar voor de start van een 
zadenbib, nl. het ‘uitlenen’ van zaden die door leden geschonken zijn.  
 
Hoe ver staan we en wat moet er nog gebeuren: 

• De provincie heeft een subsidie goedgekeurd voor de aankoop van een tablet (met 
beveiliging) en het ontwerp van een speciaal display voor het presenteren van de 
zadenzakjes. 

• Tablet, zadenzakjes en etiketten zijn aangekocht, maar het display is (wegens ziekte van de 
schrijnwerker) nog niet af. 

• Milieudienst, Milieuraad, GROS, VELT, Natuur&Bos… zijn aangesproken en enthousiast om 
deel te nemen. Op 4 april is er een startvergadering met hen waarop de lancering zal 
besproken worden, evenals de mogelijke inbreng van eenieder. Bibraadsleden zijn welkom. 

• De bib is geregistreerd op MijnTuin.org. We zijn helemaal klaar om zaadjes in onze 
catalogus in te voeren maar moeten nog een oproep doen om zaadjes naar de bib te 
brengen. 

• Begin april is er overleg met het Zadenbibnetwerk in verband met communicatie en 
praktische toepassingen (bijv. het afdrukken van de etiketten voor op de zaadzakjes). 

 
Afhankelijk van wat op de startvergadering beslist wordt, zal de zadenbib vermoedelijk in de loop 
van april naar buiten treden. We zullen hiervoor niet wachten op het display maar ons tijdelijk 
behelpen met wat we in huis hebben aan rekjes en staandertjes. 
 
 
5. Herschikking leesruimte en publiekspc’s: voorstel 

 
Een werkgroep van de bibraad heeft nagedacht over een andere inrichting van de lees- en 
computerruimte om tegemoet te komen aan een aantal steeds terugkerende problemen: 

• Op drukke momenten verstoren de computergebruikers de rust van de lezers aan de tafel.  
• Soms doen de lezers onder mekaar ook een babbeltje (bib als ontmoetingsplek) en storen 

ze mensen die rustig willen werken.  
• De kabels aan de multiseatcomputer hangen bloot. Dat is geen zicht en bovendien zet het 

gebruikers aan tot al dan niet goedbedoeld gepruts.  
Kortom, er is nood aan meer diversiteit in de lees- en werkplekken: een stille werkplek, een 
gezellige plek met zeteltjes, een praktische lees- en vergadertafel en een afzonderlijke 
computerruimte. 
 
Dit zijn de voorstellen: 
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1. Het creëren van een stille werkruimte in de scherpe hoek van de romanafdeling.  
Momenteel staan daar enkele zeteltjes. Deze worden weinig gebruikt, eigenlijk enkel door 
bezoekers die er rust gaan opzoeken als het aan de leestafel te druk is. Er is voldoende 
ruimte voor een tafel met 2 werkplekken. Er zijn stopcontacten aanwezig (voor bureaulamp 
en laptops). 
Nodig: een nieuwe witte tafel met 2 werkplekken 

2. Het verplaatsen van de computerruimte naar de jongerenhoek.  
Daar staat al een multiseat voor 2 gebruikers. Door de multiseat voor 4 naar daar te 
verhuizen, concentreren we alle computers (en bijhorende overlast) in deze hoek van de 
bib, in zekere zin afgezonderd achter de dvd-kast, maar dicht genoeg bij de infobalie. 
Momenteel staan hier zeteltjes. Als we ze vervangen door een computerruimte, blijft de 
zitbank voor het venster over als zitmogelijkheid. 
Nodig: een zeshoekige tafel speciaal ontworpen voor multiseatcomputers, waarbij kabels en 
computer zelf weggewerkt zijn: 1.410 € 
Nodig: een kabelgoot (stopcontact en netwerktoegang zijn aanwezig aan andere kant van 
raam) 
Nodig: een nieuwe witte tafel met kabeldoorvoer voor de multiseat voor 2 gebruikers 

3. Het herinrichten van de leeshoek.  
Door het verplaatsen van de computers, wordt de leeshoek groot genoeg voor zowel 
zeteltjes als een grote leestafel. Door overal voor hetzelfde soort tafels te kiezen, kunnen ze 
bij speciale gelegenheden (vergaderingen) samengevoegd worden tot een extra grote tafel. 
Nodig: 3 nieuwe witte tafels, rechthoekig 

 
Voor de leestafel en stille werkruimte zijn er 12 stoelen nodig. De huidige stoelen zijn oud en 
weinig comfortabel (afdankers van het Parkpaviljoen). Gezien de beperkingen van het budget 
stellen we voor de aankoop van nieuwe stoelen uit te stellen en ons in afwachting te behelpen met 
de relatief nieuwe stoelen uit de theaterzaal.  
 

Het is wachten op de offertes voor de tafels. Totale kostprijs: vermoedelijk + 5000 €. Volgens de 
ontvanger is dit mogelijk op de budgetpost: Benodigdheden gebouwen : 61030010 van beleidsveld 
0119. 
 
 
10. Varia 

 

- Evaluatie activiteiten: 
- Toast Literair : Lovende reacties. Voorstel om het een half uur vroeger te laten 
beginnen/eindigen zodat minder mensen weglopen voor de receptie. 
- Poëzieavond voor Valentijn : Jammer dat er tijdens het tweede deel weinig publiek 
overbleef. Het programma verdiende veel meer. 
- Jeugdboekendag : Programmatie was ok, maar er was veel minder opkomst dan vorige 
jaren. Navragen of de flyer via de scholen wel goed uitgedeeld is. 
 

- Niemandsland: Een project van de Cultuurraad over 14-18 dat gepland is voor het verlengd 
weekend van 11 november. De bib organiseert een familievoorstelling met vertellingen over 
de Groote Oorlog in de provincie.  
 

- Komende activiteiten: zaterdag Voorleesaperitiefje (mét verrassing), 10 mei 
Tweedehandsboekenverkoop waarbij vrijwilligers nodig zijn voor opbouw, verkoop en afbraak. 
Mia en Rik zijn de hele namiddag beschikbaar; Lydia en Caroline zijn kandidaat voor de 2de 
shift (15-17u). Mail volgt. 
 

Verslag: Annemie Pijcke 


